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VI SKAL SEJLE WUHU! Tusind tak for støtten til kapsejladsansøningen. Pengene var godt givet ud, for vi var så
heldige at blive valgt til at sejle og slap derfor udenom dommertjansen for anden gang, takket været en fantastisk
ansøgning, som vi ikke kunne have lavet uden jeres støtte <3<3

Vores gamle elskede båd har tjent os godt og længe, men det er på tide, at den bliver erstattet. Derfor vil vi gerne
søge om 4500kr. Til en ny båd, der skal sejle os til verdens ende med det gyldne bækken i favnen.

Sådan en ny basse af båd er lidt et skrummel og udover at sejle, skal man også kunne drikke øl. Vi ønsker os derfor
rigtig rigtig meget en lille vogn, som vi kan slæbe både, øl og soundboks frem og tilbage til søen, når vi skal træne. Vi
vil derfor gerne anmode som små 1000kr. Til en vogn.

I alt vil vi, Apollonia, gerne ansøge om 5500 kr., fra jer, Odontologisk Forening, til båd og vogn som undværlige
objekter i kampen om det gyldne bækken. Kys Apo :-*

Beskrivelse



Apo bruger overskud til at købe drikkelse til bar.

Snakkede om sidste gang at det skulle dokumenteres. Det er det levet gjort.

Pengene er godkendt.

Normalt støtter OF ikke frivilige ophold.

Tandplejere får for praktik, men ikke for friviligt ophold.

Da vi ikke får flere penge fra sponsoratter og der skal være lige for alle.

Det er det samme som TUG og det er vi ikke sikre på at man får støtte for.

Undersøger det nærmere og tager det op til næste BM. Kigger lige på det en ekstra gang og skal have skrevet til pigerne hvis
det ikke kan lade sig gøre.

Ikke godkendt.
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Ansøgning om legat til frivilligt
klinikophold
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4 personer søger økonomisk støtte til friviligt klinik ophold til sommer.

Rebecca: Jeg skriver til jer for at ansøge om økonomisk støtte til et frivilligt klinikophold på Filippinerne til sommer. Jeg
skal som tandlægestuderende arbejde sammen med både lokale og internationaler tandlæger og derigennem hjælpe
lokale filippinere med tandbehandling samt uddanne dem i god mundhygiejne.

Jeg håber, I vil tage min ansøgning til overvejelse. Enhver form for økonomisk støtte vil være meget værdsat

Emma: Jeg skal sammen med Clara, Nivé og Rebeca være frivillige på Filippinerne til sommer, og i den forbindelse
søger jeg om et tilskud hertil!

Nivé: Jeg skal være frivillig på Filippinerne til sommer, og jeg søger derfor økonomisk støtte på 1500kr hos jer.

Clara: Hermed en ansøgning om økonomisk støtte til et frivilligt klinikophold som tandlægestuderende på
Filippinerne.  

Enhver form for støtte vil blive yderst værdsat.

Beskrivelse



Det er det samme som drengeholdet.

Der var 23 på mødet omkring det som gerne ville være med, så der er stor opbakning.

Skal sige at det er et krav om at prisen differentiere for OF medlemmer og ikke-OF medlemmer.

Stemt for.

Godkendt.

Efter julefrokosten:

Det er blevet brugt 967 kr. mere end der blev sat af.
Kommer ikke en OF/apo dag
Der blevet sat 1000 kr. af til hvert møde
Der er sat 40000 kr. af til socialudvalget i budgettet
Det er svært at finansiere
Kunne være vi skulle nytænkes nogle ting ift. budget
Send kvittering for store bagedyst hvis i gerne vil have dem
Et kort til socialudvalget

Artikulatorudvalget:

Ren kaos
Der er kun 1 artikulator selv om 4. sem skal have lige om lidt
KT havde 24 artikulatorer til at stå, som er blevet givet til tandlægerne.
De 20 nye, som Jan Ulrik har bestilt får KT når de kommer om 4 uger.

Ansøgning om penge til opstart af
fodboldhold
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Hej OF 

Vi i Århus tandlægeskole fodbold (pigeafdelingen) vil gerne søge 6000kr til opstart af et pigehold. 

Pengene vil udelukkende blive brugt på at betale DBU for at være med i turnering og alle de andre småting man skal
betale til DBU igennem en sæson. 

Prisen beror på hvad drengeholdet har brugt af udgifter til DBU de sidste sæsoner, hvilket derfor også vil være

gældende for os på pigeholdet

Hilsen Bettina 

Beskrivelse

Socialudvalgets økonomi07

Nyt fra
udvalgene
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KT får dem grattis mens tandlægerne skal give 1500 kr. for det. Skal få det til at gå op.
KT skal underskive kontrakt fra underviser, men skal ikke betale penge for det --> SÅ det er ikke OF's ansvar
Kommer nok til at være anerledes fra sommer. KT er med i OF og artikulatorer skal derfor udlejes på lige fod
som tandlægerne.
Når de nye artikulatorer kommer, skal de til OF og så skal OF udleje dem til KT for samme pris som alle
andre.
Skolen skal have købt nogle flere generelt for ikke at få det rod som der er nu.
Lige nu har vi ikke nogle ekstra.
De lyder til at skolen er i gang med at skaffe flere artiklulatorer

Hjemmesiden er udløbet

Den er ikke betalt
Fakturaen er udløbet
Skal have fundet en faktura og betalt det.

Kranieudvalget

En bedstefar har et gammelt kranie fra OF fra sin tid.
Det vil han gerne give os.
Kranieudvalget anbefaler at gå sammen 2 og 2
Hvis vi har det på skrift fra skolen, at tage imod det som donation, så ville der ikke være noget problem med
det.

PR

ATO:
Lavet aftale med Oral B om eltandbørster
Tandlægeforeningen vil gerne lave et arrangement for 2. sem d. 24 april
I midt maj webinar om eksamensangst
Midtjysk tandlægeforening: OF i kbh har fået 10.000 kr. til noget socialt --> Det kunne vi også overveje

OF post i informationen

Hentet en pakke
Skal have sendt det op til det nye lokale
Man må meget gerne hentet det

Nyt lokale:

Vi skal have et kontakt system
Købt en ringeklokke

Hvad er status med sponsoratter?

Kun Oral B
Ikke noget andet
Sker ikke så meget på forening fronten i tandlægeforeningen
Fagforeningerne skulle komme en dag samlet, som en messe
Skal nytænkes

Studenterforeningshuset

Stine har lige været til møde
Folk i medicinerrådet, akademisk råd og studenterrådet osv. skal til møde
De skal til mødet med rektoratet --> For at tage vores sag
Der er ikke andre der har samme begrænsning som OF ift. sponsorater, lokaler, fredagsbar, revy og
julefrokost
De andre foreninger vidste ikke at det var en ting om at man ikke måtte modtage sponsoratter og reklamere



Derfor skal der opklares hvorfor det kun er os

Semesterforum

Der kommer muligvis en opdeling af kandidat og bachelor

Navneskilte

Henvend til Jan Ulrik

Kitler

Man må ikke gå med colgate kitler
Tag klistermærke over
Kommer nye regler ift. kitler

Møblerne skulle være flyttet, men det

Evt.09

OF-lokalet10
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